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Yazhi: Văd lucruri, nu dorm cu adevărat, corpul meu doarme, dar eu rămân 
conștientă în alte planuri. Am viziuni. Tot timpul. Ele nu sunt întotdeauna relevante. 

Văd sare. Văd oameni de pe Pământ atacați cu sare. Sare sub diferite forme sau 
compuși chimici derivați din sare care ajung să nu fie acel tip de sare de care sistemul
lor nervos, în special creierul, are nevoie, rămânând cu deficit de sodiu de tipul 
corect, ceea ce deschide mintea umană la parazitare și zombificare, controlul minții, 
blocându-i să vadă ceea ce este evident. 

Un zombi, așa cum este cunoscut în Haiti, este creat prin aducerea unei persoane în 
pragul morții ireversibile prin folosirea magiei negre (cu tot ceea ce implică asta... 
complicat), în stadiul în care medicii declară o persoană moartă și pe punctul de a fi 
îngropată, dar sunt într-un fel de ”stază magică” (Magia este reală, dar nu ca în Harry 
Potter, deși există ceva și din asta, totuși...) și atunci, pe măsură ce ceilalți oameni 
pleacă, magicianul (vrăjitorul) recuperează corpul și îl ”trezește” parțial. 

Văd o ”viziune” în care, cel puțin parțial, magia neagră alcătuiește sau este compusă 
din substanțe care desalinizează organismul. Rămânând într-o stare de propagare sau 
transmisie scăzută a impulsurilor nervoase. 

În Africa și Haiti, unde zombificarea oamenilor este comună până în ziua de azi, 
oamenii care sunt lăsați morți de rudele lor, sunt luați și sunt folosiți ca forță de 
munca (sclavi), mai ales pe plantații de tot felul, în special ”droguri” (din nou o 
viziune). 

Și nu este clasicul zombi ca în filme, unde o ființă putrezită animată de o entitate a 
astralului inferior care nu a fost niciodată încarnată ca uman, prin urmare nu 
realizează că nu este un ”om” și este necesar să se curețe și să se spele, nici nu este 
conștient că corpul său se destramă. Acest zombi este literalmente un ”mort viu”. 
Corpul său este viu, dar conștiința sufletului său este la minim, s-a retras, iar corpul 
este ”viu” doar într-o stare de deteriorare extinsă a creierului și a nervilor. 

Gosia: Precum în comă profundă, dar manipulabil și umblând? 

Yazhi: Deci, acest tip de zombi trebuie să fie încă hrănit. Se spune în Haiti că un 
zombi de acest fel, manipulabil si ambulant, da, care primește doar ordine simple de 
la cei care îl controlează cu magie neagră, nu ar trebui să i se administreze niciodată 
sare în dieta sa săracă, compusă din alimente realizate din elemente cu minim de 
sodiu sau de unde tot sodiul a fost eliminat. 

Sodiul este un element fără de care sistemul nervos nu poate funcționa, deoarece este 



ceea ce oferă potențialul de transmisie electrică celulelor nervoase. Corpurile sunt 
electrice, nu funcționează pe calorii, totul este potențial electric și interacțiunea sa de 
transmisie și retenție a tensiunilor între celule. Dacă sistemul se degradează, intri într-
un proces de boală. De toate tipurile, în funcție de locul în care este problema 
electrică. 

Pentru că totul este psihosomatic, un proces de conștiință care se manifestă, care se 
coagulează, care agregă energia în ceva tangibil numit materie, aceasta prin noduri 
energetice, după cum se explică în Mecanica Manifestării. 

Așadar, controlați sodiul din organism, în special efectul de pompei celulare sodiu-
potasiu, și controlați astfel și potențialul de transmisie electrică al unui corp. Și 
controlezi astfel unde sau câtă frecvență de curent electric poate fi obținută prin 
modificarea potențialului de transmitere de tip sodiu care predomină în corp. 

Revenind la zombii haitieni, când un vrăjitor ”controlor” nu mai are nevoie de zombii
săi, sau când simte că cineva îl va găsi cu ei, oricine ar fi acela, să le zicem 
”autorități”, atunci ceea ce acest vrăjitor va da fiecărui zombi este mâncare cu sodiu, 
sau le va da o mână de sare de mare în mână și le va ordona să o mănânce. 

Se spune în mod clar că se trezesc progresiv din acea transă, din acea letargie sau 
stază, destul de repede - într-un interval de minute sau ore (textele nu precizează asta 
exact). Iar subiectul, recăpătându-și conștiința, încă într-o stare de mare confuzie, va 
rătăci pe câmp, pe străzi, până își recapătă mai mult sau suficient conștiența, uneori 
fiind deja prins de poliție pentru că s-a pierdut sau este luat pentru că este ”drogat” 
sau ”beat”. Este identificat și apoi vine momentul în care se întâlnește în sfârșit cu 
rudele sale. Presupun. 

În prezent, sare de masă industrială în toate țările conține fluorură de sodiu. Fluorura 
de sodiu neutralizează sarea și îi schimbă potențialul de transmisie electrică la un 
anumit domeniu de frecvență, pe care controlorii îl știu deja, și la rândul lor impun 
controlul minții prin magie neagră folosind mai multe sisteme sau metode, prin mass-
media sau magie neagră directă. 

Fluorura de sodiu este practic prezentă în toată mâncarea industrializată, nu numai în 
paste de dinți. De asemenea, găsim prezența pe scară largă a Monoglutamatului de 
Sodiu, care demielinizează neuronii prin scăderea potențialului lor de depolarizare în 
axonii lor, împiedicând transmisia electrică în general. Practic, ceea ce face 
Glutamatul Monosodic este precum eliminarea sau subțierea izolației unui fir electric,
provocând scurgeri și scurtcircuite. 

De acolo, găsim o serie de compuși chimici salini în alimentele procesate care, de 
asemenea, modifică frecvența de transmisie și potențialul electric al sistemul nervos 
al corpului uman. 



Deci, din moment ce energia electrică a corpului uman se bazează pe ”micro 
frecvențe” și cuplată cu alte tehnologii precum radiația electromagnetică și acum 
inoculările, iar tot acest sistem este alterat prin lipsa tipului potrivit de sare, efectul 
”zombi”, cel puțin pentru mine, este explicată dintr-un unghi nemaivăzut până acum. 

Ține cont că am văzut toate astea din plan astral. 

Sodiul este bun și necesar. Nu este adevărat că provoacă creșterea presiunii arteriale 
din cauza retenției de lichide și a altor procese biochimice. Văd această demonizare a 
sării ca parte a controlului asupra sodiului Pământului pentru a zombifica sau a 
imbeciliza masele.

Ar trebui să se ia sare de mare, reală, pură sau derivați minerali puri de sare, cum ar fi
sarea himalayană și altele asemenea. Sare neindustrializată. Iar consumul de sare 
fluorizată trebuie evitat cu orice preț. Există sare minerală din mine, practic vechea 
sare de mare. Nu este la fel de bună ca cea de mare, după părerea mea, dar cel puțin 
nu este fluorizată. 

Robert: Gătitul cu apă de mare?

Yazhi: Dacă este pură, da, dar simt că cea neprelucrată pe care o iei din magazinele 
naturiste este suficient. 

Gosia: Da, oamenii știu deja despre sarea de mare versus sarea industrializată, dar ei 
nu știu despre zombificarea pe care ai menționat-o. Asta e ceva nou, wow!

Yazhi: Văd o legătură între sare, sarea industrializată care modulează posibila 
frecvență electrică a sistemul nervos central, fluorura de sodiu, un alt fel de sare 
alterată, cu letargia mentală în care umanitatea se regăsește pe sine, mai ales în ceea 
ce privește plandemia. 

După cum se știe deja, se utilizează fluorură de sodiu pentru a adormi oamenii, pentru
a-i face docili și supuși. Aceasta face parte din vrăjitoria despre care vorbesc, din 
prezentul magiei negre. Pentru că există magie neagră aici. O văd, ei o folosesc!

Robert: Deci, în zombi... este încă aceeași conștiință ca înainte, dar cu mai puțină 
conexiune în corp, nu? Nu înseamnă că a intrat vreo entitate parazită astrală? Pentru 
că spui că, dându-le niște sare, ei revin la starea lor anterioară de conștiință.

Yazhi: Paraziți astrali, da, puțin din toate, deoarece modificarea frecvenței procesului
bioelectric al unui corp îl face să concorde cu parazitarea.

Gosia: Wow, ok, da. Are foarte mult sens. Magie neagră globală colectivă. Sigur, 
dacă este folosită în ceremonii mici, de ce nu ar funcționa la scară colectivă? 



Yazhi: Ei o folosesc și eu știu că o folosesc pentru că am observat că rabinii folosesc 
ceva numit Pulsa Denura, despre care ei spun că nu este un ritual, dar chiar este un 
ritual. Pulsa Denura este doar magie neagră deghizată ca ”voință divină”.

Robert: Și care este scopul final? Să stupidizeze și mai mult populația?

Yazhi: Controlul maselor, în vederea depopulării globale, pentru a evita marea 
trezire.

Gosia: Ce este Pulsa Denura?

Yazhi: Pulsa Denura este un ritual, deși rabinii spune că nu este, unde 10 oameni 
sfinți, rabini puri, toți trebuind să aibă familii și copii, toți peste 40 de ani, și după 
exact 3 zile de post, se roagă și citesc pasaje dintr-una din cărțile lor secrete, legate de
Kabbalah, sau din Kabbalah, ca ”texte ascunse”, unde ei cer intervenția divină pentru 
a judeca o persoană sau o situație. Și a da un final problemei, eliminarea acelei 
persoane sau rezolvarea problemei aflate în discuție, în favoarea celui care cere Pulsa 
Denura. 

Rabinii trebuie să fie puri în minte și în tradiție și ceea ce cer ei trebuie să fie concis 
și clare, deoarece se presupune că cer intervenția divină și ca Dumnezeu să judece o 
persoană (sau circumstanțele-situația), iar dacă Dumnezeu vede sau realizează că 
ceea ce cer nu este justificat, de exemplu, acuzând în mod fals o persoană, Pulsa 
Denura va fi inversată celor zece rabinilor și un blestem se va abate asupra lor și 
asupra familiilor lor pentru patru generații. Adică, ceea ce cei zece rabini „puri” cer 
împotriva a ceva sau cuiva, dacă este inversat, îl vor avea asupra lor pentru patru 
generații. Așadar, ar trebui să fie foarte atenți cu ceea ce cer. 

Ei spun că nu este un ritual, totuși, mi-am dat seama că este, din momentul în care 
folosesc sacrificiile de sânge ale găinilor albe pentru a „intensifica” ritualul lor. (Cine 
spune că nu și de la alte animale și oameni?!). 

Se spune că Pulsa Denura nu este ritual și că invocă puterea lui Dumnezeu. Cu toate 
acestea, din perspectiva cuiva care observă acest lucru din exterior, are o nuanță clară 
chiar și de ritual „satanic”. Nu îl văd ca invocând judecata lui Dumnezeu și 
intervenția Sa Divină. 

Este mai mult din aceeași poveste a lui Dumnezeu Yahweh cerând sacrificii rituale, 
țapii ispășitori (care este uciderea unui băiat în loc de fiul tău) și, în cele din urmă, 
presupus trimițându-și propriul fiu Isus să se jertfească, astfel încât martiriul său să 
ispășească păcatul original al omenirii, salvând astfel sufletele tuturor celor care îl 
urmează. Prin urmare: ei folosesc ritualuri.

Gosia: Ai spus: „Ei îl folosesc, și știu că îl folosesc pentru că am observat că rabinii 
folosesc ceva numit Pulsa Denura”. Dar ce legătură are magia neagră pe care o 



folosesc controlorii utilizare au de-a face cu faptul că rabinii o fac? De ce ai făcut 
această legătură?

Yazhi: Rabinii sunt mari preoți ai iudaismului. Este baza Egiptului, baza Cabalei.

Sunt ei, fac parte din sistemul Illuminati. Și doar dacă rabinii înșiși sunt capabili să 
facă toate acestea cu Pulsa Denura (care funcționează), imaginați-vă ce pot face 
controlorii regresivi Illuminati. Este doar logic. Ei o fac. Ei invocă tot felul de entități
„astrale inferioare” și cine știe ce altceva, pentru a-și îndeplini scopurile. 

De aceea spun toate acestea, de aceea asigur că oamenii sunt sub magie neagră ajutați
de frecvențe electromagnetice, la rândul lor sporite de controlul sodiului din 
organism.

Gosia: Mulțumesc. Am înțeles. Și ați văzut asta în viziunea astrală, da? Sodiul și 
zombii?

Yazhi: Da. Nici măcar nu am avut asta în minte aseară când am adormit. L-am văzut 
ca un întreg. După cum v-am spus, am multe activitate astrală. 

Pe un plan superior, are sens. Este o reînnoire a pământului. Mai sus, totul se va 
schimba în funcție de locul în care ești, cine ești, frecvența ta definește persoana și 
invers. Totul este compatibilitate de frecvență. Dar în acest proces, mulți vor muri și 
asta nu poate fi evitat acum.

Gosia: Dar rețineți că există multe proteste care au loc acum în toată lumea (nu mă 
refer doar la camionagii). Cineva m-a întrebat dacă vezi asta, cum se revoltă 
omenirea. 

Yazhi: Da!

Robert: Se „răzvrătesc” sau sunt manipulați?

Gosia: Se răzvrătesc, protestează, nu se supun.

Yazhi: Ambele la scară mare, făcând dificil să vezi cine este opoziția controlată și 
cine nu este. Unii, precum camionagii, s-ar putea foarte bine să înceapă ca opoziție 
controlată care apoi a scăpat din mână. 

Cu toate acestea, ei au contemplat deja asta, că acolo va fi o mare opoziție. 
Controlorii sunt foarte puternici, mai ales în crearea de false realități pentru oameni. 
Practic, societatea umană, istoria și știința se bazează pe nimic, pe minciuni și castele 
de cărți. 

De asemenea, amintiți-vă că protestele și altele asemenea sunt scenarii pentru 



”steaguri false” și pentru introducerea de agenți care să ducă o demonstrație pașnică 
în direcția uneia violente, cu scopul de a prăbuși sprijinul public pentru demonstrația 
care a început pașnic.

Singurul lucru care contează aici este lupta pentru propriul suflet, și la nivel personal,
mai mult decât orice altceva. Acolo se câștigă asta sau se ”pierde”. În momentul în 
care au făcut din asta un război, Oameni versus Cabală, ei pierd. Pentru că războaiele 
de tot felul, de la cele armate până la cele mentale, există doar atunci când există 
oponenți. 

Nici măcar nu este o chestiune de a învinge Cabala, în sine, ci de a te concentra pe a 
fi autentic și în acord cu tine însuți. Tot ce trebuie să faci este să urmărești interesele 
sufletului tău, nu pe cele ale colectivului Matrix controlat și manipulat de Cabală. 

Ei trebuie să urmeze ceea ce cred ei că este corect, și ceea ce ei percep ca realitate. 
Deci, dacă vor să protesteze, așa să fie. Deci dacă nesupunerea în masă este răspunsul
corect, ignorați în masă guvernele. Dar, deoarece nu există suficientă masă a 
populației care să ignore guvernele în masă, atunci văd valid să recurgă la orice 
metodă pe care o consideră posibilă, cu excepția de a nu face nimic și de a-și 
încrucișa mâinile și a se supune. Asta niciodată.

Gosia: Și dacă a rezista și a lupta împotriva Cabalei este ceea ce simte cineva că este 
autentic și în conformitate cu sufletul lor?

Yazhi: Atunci asta ar trebui făcut. Amintiți-vă: fără clovni, fără circ. 

De aceea am spus mereu că ar trebui să vezi, să citești și să asculți tot ce este la 
îndemâna ta, astfel încât de acolo să vă puteți forma un criteriu personal de evaluare 
legat de natura realității, pe care fiecare își bazează viața, mereu ținând cont de faptul 
că nu ar trebui să te atașezi de sisteme de gândire, chiar dacă acestea îți sunt agreabile
pentru dvs. și să ai întotdeauna flexibilitatea necesară pentru a adopta idei noi, 
lepădându-le pe cele anterioare pe măsură ce lucrurile se dezvoltă. 

Și chiar dacă mor în luptă, dacă asta își doresc, asta înseamnă câștig pentru că au fost 
credincioși principiilor lor, adică credincioși sufletelor lor. Ceea ce face ca întruparea 
lor să merite.

Robert: Dar pentru a fi fidel principiilor tale, a spune ”nu sunt de acord” este mai 
mult decât suficient.

Yazhi: Depinde de nivelul de conștiință al fiecărei persoane și de capacitățile pe care 
le are. De exemplu, oamenii care simt că nu au influență asupra altora, cum ar fi mulți
dintre cei care se consideră „starseeds” și chiar familiile lor nu le acordă atenție, 
trebuie doar să fie complet sinceri cu ei înșiși și astfel își fac deja „munca” și își 
îndeplinesc scopul vieții. 



Dar o persoană cu o mai mare responsabilitate, cum sunteți voi înșivă, ar trebui să 
continue, în limitele capacităților lor lupta în moduri mai directe, deoarece „puterea” 
lor este mult mai mare, sau raza lor de influență sau orice altceva. 

O persoană care simte că nu are putere deloc, o are asupra lui însuși și asta este mult. 
Despre asta este vorba. Să fiți fideli sufletelor voastre. Să le protejați și să nu 
permiteți să fie luate, fie prin controlul minții, fie prin vaccinuri sau sodiul 
transformat în armă. Dacă nu pot sau simt că nu pot contribui cu nimic la luptă, pot 
întotdeauna contribui. Cei umili, cei inocenți... Dacă s-ar salva pe ei înșiși, sufletele 
lor, asta este suficient. Pentru asta sunt ei acolo.
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